
Referat af  
 

bestyrelse møde d. 15. januar 2025 kl. 16:00 hos Tina, 
tilstede er: Merete, Marianne, Pernille, Pia og Tina. 

 

 
1. Halvårsregnskab 

- Det ser meget fint ud. 
 

2. Valentin: 
- Flyttes til Himmelev skole, da hallen bliver for stor med de tilmeldinger der er. 
- Vi har lokalet fra kl. 11, hvor vi starter med opsætning, pyntning m.m. 

 
3. Hvordan går det med vores arrangementer: 

- Arrangementer til næste sæson, bliver formentlig som denne sæson. Aftaler på 
næste møde. 

- Vi mangler nogen til at tage billeder til vores arrangementer. 
 

4. Skab til Klostermarksskolen. 
- Da vores kasse er stjålet, skal vi bruge en tungere kasse, Pips undersøger muligheder. 
 

5. Sæson 25/26 
- Fra og til, hold og priser. Dette tager vi på næste møde. 

 
6. Nyt møde i marts, om sæson 25/26. 

- Onsdag 12. marts 2025. 
 

7. Evt. 
- Fritidsfestival i Roskilde d. 24/8-2025, det hører vi mere om på næste møde. 


